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Mocht u mij nog niet kennen: ik ben 
Herman Tabor (60) en ik woon mijn 
hele leven al aan de Rosinkweg 40 
in Usselo. En sinds vele jaren daar 
ook samen met mijn partner Wilma 
de Jong. In het dagelijks leven ben 
ik werkzaam bij de Fa Mees van den 
Brink in Haaksbergen.

OVERDRACHT 
VOORZITTERSHAMER
Sinds 15 oktober jl. heb ik het 
voorzitterschap mogen overnemen 
van Gerrit Kleine Wiecherink. Op 
een zeer bijzondere wijze, dat 
wel. De ledenvergadering had op 
schriftelijke wijze plaatsgevonden 
via Rondje Usselo en aangezien er 
geen tegenkandidaten of verdere 
opmerkingen waren, kon de 
voorzittershamer aan mij worden 
overgedragen. Ik wil de leden van 
Buurtkring Usselo bij deze bedanken 
voor het in mij gestelde vertrouwen. 
Met mijn enthousiasme en door mijn 
betrokkenheid ga ik mijn best doen 
om de rol van voorzitter zo goed 
mogelijk te vervullen.

BUURTKRING USSELO 
STAAT WEER OP DE KAART
Niet alleen Gerrit heeft het bestuur 
verlaten, ook Gijs Mondria heeft 
zijn bestuursfunctie als eerste 
secretaris beëindigd. Ik wil Gerrit 
en Gijs nogmaals hartelijk danken 
voor de inzet en passie waarmee zij 
Buurtkring Usselo na enkele roerige 

jaren weer op de kaart hebben 
gezet. Ik ben blij dat het gelukt is 
om twee nieuwe bestuursleden te 
vinden: Gerrit Jan Hunting in de 
functie van tweede voorzitter en 
Agnes Bijmold die een deel van het 
secretariaat voor haar rekening zal 
nemen. In dit Rondje Usselo stellen zij 
zich aan u voor.

AANTAL ACTIVITEITEN 
OP EEN LAGER PITJE
We leven in een bijzondere tijd. 
Door het coronavirus zijn we in 
een situatie gekomen die velen 
van ons zich nooit hadden kunnen 
voorstellen. Naast de impact op 
uw persoonlijke leven heeft het ook 
gevolgen voor Buurtkring Usselo. 
We zijn helaas momenteel niet 
meer in staat om de activiteiten te 
organiseren die u van ons gewend 
bent. Wat wel verder gaat, is de 
ontwikkeling van het dorpsplein. 

Op vertoon van deze advertentie ontvangt 

u 10% korting op heel veel artikelen.

info@usselo.nl | www.usselo.nl | www.facebook.com/buurtkringusselo

En daarnaast ook de diverse 
gesprekken met de gemeente 
Enschede waarin we samen met de 
Vereniging Behoud Twekkelo (VBT) 
en Dorpsraad Boekelo optrekken 
over de energievisie. Over de 
laatste ontwikkelingen hiervan kunt 
u verderop een verslag lezen. Ook 
nodig ik u van harte uit om hierover 
met ons mee te denken.

De feestdagen zijn in aantocht. 
Ondanks dat we vanwege het 
coronavirus niet weten hoe we 
Sinterklaas, Kerst en Oud & Nieuw 
kunnen vieren, wens ik u allen fijne 
feestdagen en een gelukkig 2021 
toe. Een jaar waarin wij als bestuur 
wederom proberen om de belangen 
van ons mooie dorp Usselo zo goed 
mogelijk te behartigen. Graag tot 
volgend jaar!

Met vriendelijke groet, 
Herman Tabor
Voorzitter Buurtkring Usselo

GEEN 
WINTERBARBECUE
Normaal kondigen we in deze 
decembereditie altijd onze 
jaarlijkse nieuwjaarsbarbecue 
voor alle inwoners van Usselo 
aan. Gezien de huidige 
omstandigheden vinden 
wij het als bestuur niet 
verantwoord om deze door 
te laten gaan. We hopen op 
uw begrip hiervoor. Misschien 
dat we in het voorjaar deze 
leuke activiteit alsnog kunnen 
laten plaatsvinden.
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HOE BELEEF JE 
DE CORONATIJD? 
We klagen niet en maken er het 
beste van. En we mogen blij zijn 
dat we hier wonen en niet op zes 
hoog in Amsterdam. We maken 
het gezellig, meer spelletjes, samen 
koken en elke week een ander 
landen thema. Dan dragen de 
jongens een voetbalshirt van dat 
land en eten we lekkere Argentijnse 
of Italiaanse hapjes. Lastig is dat ik 
qua werk de afgelopen periode 
steeds moest switchen en ook 
heb ik twee weken preventief in 
quarantaine gezeten. Toen moest ik 
om 10.00 uur thuisonderwijs geven 
via videobellen, een takenkaart 
maken en huiswerk beoordelen. 
Daarna mocht ik weer twee dagen 
lesgeven op school met een 
aangepast rooster. Wel erg fijn dat 
ik de leerlingen weer mocht zien, al 
was dat door een scherm.

WAT DOE JE IN 
JE VRIJE TIJD? 
Veel wandelen, maar ook creatief 
bezig zijn. Met de kinderen een 
schilderij maken of onze woning 
schilderen. We zijn natuurliefhebbers 
en houden van een actieve 
vakantie. Zo hebben we onder 
andere Tsjechië, Bosnië, Slovenië, 
Zuid Engeland en Gran Canaria 
bezocht. We bezoeken altijd een 
voetbalwedstrijd in onze vakantie en 
zijn dan ook een echt voetbalgezin. 
Onze jongens spelen bij BSC Unisson 
en we zijn FC Twente fans. 

WIE NOMINEER JIJ 
VOOR HET VOLGENDE 
RONDJE USSELO? 
Bettine Robers. Ik kom haar vaak 
tegen bij het uitlaten van onze 
honden en ze heeft een bijzonder 
plan om een voedselbos in Usselo 
op te zetten.

In deze rubriek interviewen we 
iemand in Usselo. Vervolgens 
nomineert deze persoon een ander 
om geïnterviewd te worden. Zo 
geven we de pen aan elkaar door 
en leren we elkaar beter kennen. 
Deze keer hield Caroline Doornbos 
een telefonisch interview met: Ellen 
Heupink (47). Zij woont samen met 
echtgenoot Toon (50), zoontjes Luuk 
(11) en Timo (8) en hond Tukker aan 
de Veldhaarweg in Usselo. 

BEN JE IN USSELO GEBOREN?
Ik ben in Hengelo geboren en mijn 
man in Ootmarsum. We hebben 
eerst in Enschede gewoond. Omdat 
we van het buitenleven houden, 
wilden we graag achteraf wonen in 
een vrijstaand huis. Dat werd Usselo. 
We werden verliefd op de omgeving 
van ons huis. Vroeger was het een 
vakantiehuis en ik zeg altijd: “die 
vakantiesfeer hangt er nog steeds”. 
Heerlijk om hier met onze hond 
Tukker te wandelen.

HOE BEN JE BETROKKEN 
BIJ USSELO? 
Ik doe vooral veel voor obs 
Molenbeek. Mijn kinderen zitten op 
de locatie in Usselo en ik vind het 
waardevol om dichtbij mijn kinderen 
te zijn, bewust hun kindertijd mee te 
maken en er voor ze te zijn. Ik ben 
voorzitter van de ouderraad van 
de school, help bij activiteiten op 
school en ben met meerdere ouders 

actief bij de Bonte Avond. Het is 
echt een hele leuke school met een 
betrokken, actief en zeer creatief 
team. Zo leren kinderen binnen- en 
buiten de school, leren ze zelfstandig 
te leren en te plannen en dat alles 
op maat van het kind.

“ Op zoek naar een huis 
buitenaf werden we verliefd 
op de omgeving van Usselo.” 

WERK JE ZELF OOK IN 
HET ONDERWIJS? 
Ja, ik werk bij Onderwijscentrum Het 
Roessingh (OCR) en geef les aan 
meervoudig gehandicapte kinderen 
tussen de 14 en 16 jaar. Al jong wist 
ik dat ik met kinderen wilde werken 
en volgde de mbo-studie Agogisch 
Werk. Bij het OCR liep ik stage. 
Daarna volgde ik een hbo-opleiding 
SPH en kreeg een baan bij het OCR 
als onderwijsassistent. Als zij-instromer 
heb ik de pabo gedaan en toen kon 
ik als leerkracht aan het werk. 
Daarnaast werk ik ook zelfstandig 
als coach en begeleid leerlingen 
die extra aandacht nodig hebben 
in het onderwijs. Ik huur hiervoor een 
ruimte in het verenigingsgebouw 
van Usselo. Ik gebruik onder andere 
de methode ‘ik leer anders’, om 
beelddenkers te helpen op een 
andere manier te leren. Meer 
informatie staat op de website 
www.ikleeranders.nl.

NOABERS
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EGELS IN NOOD
Het is pikdonker als ik tegen 
middernacht onze honden een 
laatste keer uitlaat voordat ik ga 
slapen. Halverwege de oprit voel ik 
opeens dat ik ergens op ga staan en 
weet onmiddellijk dat het foute boel 
is. Ik knip mijn zaklantaarn aan en 
zie tot mijn grote ontsteltenis dat ik 
per ongeluk op een jong egeltje ben 
gaan staan. Dood, want negentig 
kilo kon het arme dier niet hebben. 

“ Zieke of ondervoede egels    
zijn van harte welkom in  
onze egelopvang.”

Een stom ongeluk dat fataal 
afliep voor de egel. In de praktijk 
komen we dat helaas een aantal 
keer per jaar tegen, bijvoorbeeld 
door aanrijdingen, grasmaaiers 
en bijtwonden. Als de egel 
wordt binnengebracht door een 
dierenambulance of particulier, 
proberen we de egel zo 
goed mogelijk te behandelen. 
Bij huis hebben we hier een 
egelopvang voor.

In de winterperiode verblijven 
er voornamelijk te laat geboren 
jonge egeltjes die een veel te laag 
gewicht hebben om de zware 
winterperiode te overleven. Ze 
blijven dan tot het voorjaar in de 
opvang, waar goede voeding en 
medicatie ze op krachten helpt (ze 

zitten vaak vol longwormen, vlooien 
en teken).

Als er in het voorjaar voldoende 
voedsel is, zetten we de dieren 
weer op een veilige plek in de 
natuur uit. Zo proberen we een 
steentje bij te dragen aan het 
behoud van deze prachtige 
diersoort die hard achteruit gaat 
in onze onder druk staande natuur. 
Mocht u de komende tijd een 
zieke of ondervoede egel vinden, 
breng deze dan langs bij ons op 
de praktijk (Dierenkliniek Twente 
aan de Haaksbergerstraat 399a in 
Enschede). Wij zullen de egel met 
alle liefde en zorg overnemen. 

 OVER DE SCHRIJVER
Mijn naam is Jan Dolfing. Ik ben 
54 jaar oud, getrouwd en vader 
van twee kinderen. Sinds acht jaar 
wonen we in Usselo en genieten 
we volop van het buitenleven. 
Van beroep ben ik dierenarts en 
via deze column schrijf ik over mijn 
belevenissen. 

BEESTENBOELBEDRIJVIGHEID

JS-TIJDVOORJEZELF
Voetreflex & Reiki behandelingen

JS-TIJDVOORJEZELF
Praktijk voor Voetreflex- en Reikibehandelingen

Reiki
behandelingen

Persoonlijke 
aandacht 

Voetrefl ex-
therapie

Tel. 06 13 07 51 12  |  info@js-tijdvoorjezelf.nl  |  www.js-tijdvoorjezelf.nl

ONTSPAN EN KOM IN BALANS 
BIJ JS-TIJDVOORJEZELF
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ENERGIETRANSITIE

In 2015 heeft Nederland als een 
van 195 landen het Klimaatakkoord 
van Parijs ondertekend. In dit 
akkoord hebben de landen zich 
gecommitteerd aan inspanningen 
om wereldwijde temperatuurstijging 
onder de 2 graden celsius te 
houden. Gezien de groei van de 
wereldbevolking en de steeds 
grotere vraag naar energie is dit een 
grote uitdaging. Nederland wil in 
2050 95% minder CO2 uitstoten ten 
opzichte van 1990. Ook Enschede 
moet haar verantwoordelijkheid 
dragen. Samen moeten we schone 
energie garanderen voor onze 
kinderen en kleinkinderen. 

De gemeente Enschede is al 
geruime tijd bezig met het opstellen 
van een Energievisie voor onze 
gemeente. Uit het in opdracht 
van de gemeente opgestelde 
Milieue�ectrapportage (MER) kwam 
naar voren dat wij in Enschede West 
aangewezen werden als het gebied 
dat de grootste inspanningen zou 
moeten leveren om Enschede 
van energie te voorzien, middels 
diverse (240 m hoge) windmolens 
en zonnevelden. Als Enschede West 
konden we ons hier niet in vinden 
en zijn we van mening dat ieder 
stadsdeel zijn eigen behoefte aan 
schone energie moet opwekken.

Wij als Dorpsraad Boekelo, 
Vereniging behoud Twekkelo en 
Buurtkring Usselo hebben de hoofden 

bij elkaar gestoken om als eenheid 
met gemeente Enschede in overleg 
te gaan hoe we tot een eerlijke 
verdeling kunnen komen. Wij willen 
proberen als vertegenwoordigers 
van Enschede West (Boekelo, 
Twekkelo en Usselo) een actieve rol 
in dit proces te spelen. We vinden 
het namelijk belangrijk dat onze visie 
en belangen sterk vertegenwoordigd 
zijn in de uiteindelijke energievisie. 

Samen met de gemeente zijn we 
in gesprek, op basis van wederzijds 
vertrouwen, om afspraken te 
maken over ons gebied. We 
willen meedenken over mogelijke 
locaties waar energie opgewekt 
kan worden. We willen tot een 
gezamenlijke aanpak komen. Wat 
wij beogen is dat de opbrengsten 
van de energietransitie ten dele 
ook ten goede komen aan het 
gebied dat het opwekt, dus in 
ons geval Enschede West, en 
waarbij wij als gebied alleen maar 

Ontspanningsmassage
Activerende massage

Ayurveda lichaamsmassage
Ayurveda hoofdpijn massage

Lomi Lomi massage
Hotstone massage

Lymfedrainage
Bindweefsel massage
Voetreflexmassage

Enschede buitengebied
krianmassages@outlook.com

tel. 06 1329 1083

de verantwoordelijkheid dragen 
voor de opbrengst die ons gebied 
verbruikt. De overige schone energie 
zal dus elders in de stad opgewekt 
moeten worden. 

Om bovenstaande te realiseren 
hebben wij de hulp nodig van de 
bewoners van Enschede West om 
te trachten een leefbare oplossing 
te vinden met betrekking tot de 
opwekking van schone energie. 
Daarom vragen wij u: denk nu met 
ons mee en draag bij aan het eerste 
gebiedsplan van Enschede! 

•  Hoe kunnen wij het 
beste bijdragen aan de 
energiebehoefte van de 
gemeente Enschede?

•  Waar zou energie het beste 
opgewekt kunnen worden?

•  Wat zou daar tegenover moeten 
staan voor ons gebied?

•  Met welke gebieden moeten we 
extra voorzichtig omgaan?

Uw reacties kunt u sturen naar: 
secretaris@usselo.nl, 
voorzitter@twekkelo.nl 
en/of verhaak@kpnmail.nl.
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Het is een tijd waarin we extra 
goed op elkaar letten en goed met 
elkaar samenwerken. Onze school 
heeft daarin een belangrijke rol. We 
zorgen goed voor onze kinderen, 
maar ook voor de ouders en 
andere familieleden. Zij gaan heel 
zorgvuldig om met de maatregelen, 
waarvoor dank! Op dit moment is 
het minder makkelijk om even de 
school spontaan binnen te lopen 
voor een kennismaking. Wilt u graag 
een kijkje nemen, neem dan eerst 
even contact op met directeur 
Lisette Scholten: 053-4281543 of 
directie@oobus.nl. 

HALLOWEEN
Op initiatief van de Kinderraad 
hebben de leerlingen van lo-
catie Usselo dit jaar Halloween 
gevierd. De leerlingen van 
de Kinderraad hadden een 
leuke activiteit georganiseerd, 
waarbij de kinderen in groepjes 
het bos ingingen waar zeven 
griezels verstopt zaten. Van 
die griezels kregen ze een 
letter waar ze een woord mee 
konden maken: GRIEZEL. Erg 
spannend en goed geregeld 
door de Kinderraad.

SINTERKLAAS
Gelukkig durft Sinterklaas 
ondanks het coronavirus 
onze school te bezoeken. 
We verwachten Sinterklaas 
op donderdag 3 
december op locatie 
Usselo. Helaas kunnen daar 
dit jaar geen volwassenen 
bij zijn. Daarom kunnen we dit jaar 
kinderen onder de 4 jaar ook niet 
uitnodigen, maar we regelen voor 
hen nog wel iets anders. We hopen 
dat Sinterklaas volgend jaar weer 
gevierd kan worden op de locatie 
Usselo met jong en oud.

OUD PAPIER
In het vorige Rondje Usselo is het al 
gemeld: het is niet meer mogelijk 
om oud papier in te leveren bij 
de container op het erf van de 
familie Spiele. Door de dalende 
marktprijzen leverde het oud 
papier niets meer op voor school, 
waardoor de ouderraad heeft 
besloten het inzamelen helemaal te 
stoppen. We willen de familie Spiele 
bedanken voor de fijne jarenlange 
samenwerking en daarnaast ook 
iedereen die oud papier voor ons 
heeft ingezameld.

OBS MOLENBEEK

Usselo. Helaas kunnen daar 

“ De Kinderraad bedenkt 
steeds leuke activiteiten 
voor de andere kinderen.” 

We zitten samen in een hele bijzondere tijd. Gelukkig zijn de basisscholen nog 
steeds open en kunnen wij ons onderwijs fysiek vormgeven. Het lesprogramma 
en de activiteiten laten we zoveel als mogelijk doorgaan, zodat de kinderen 
het ritme en de bekende structuur behouden. Helaas hebben wij ook al te 
maken gehad met enkele ouders en leerkrachten die positief getest zijn op het 
coronavirus. Desondanks kunnen we het onderwijs gewoon voortzetten. 
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BEDRIJVIGHEID

De tijd vliegt! We hebben de afgelopen 
periode niet stilgezeten en zijn weer een 
flinke stap verder. Even een update met 
stand van zaken.

•  Eind augustus is de 
omgevingsvergunning verleend. De 
reguliere termijn voor het indienen 
van zienswijzen/bezwaren is op 6 
oktober jl. verstreken. Er zijn enkele 
bezwaren gemaakt. De gemeente 
zal hier binnen de gestelde termijn 
op reageren. 

•  Er zijn onlangs weer gesprekken 
gevoerd met de gemeente, waarin 
wij de gemeente deelgenoot 
hebben gemaakt van de vertraging 
die is opgelopen. Daarnaast hebben 
we gezamenlijk geconcludeerd 
dat we geen onoverkomelijke 
problemen zien in de verlening van 
de definitieve omgevingsvergunning. 

•  De bezwaren zullen geen invloed 
hebben op het bouwplan. Het 
tekenwerk is dan ook gereed en de 
bestekomschrijvingen zijn aangepast. 
Momenteel zijn diverse partijen aan 
het rekenen. De maand december 
hebben we nodig om de ontvangen 
o�ertes te toetsen. We informeren u 
te zijner tijd over onze bevindingen.

•  Wij wachten, zoals afgesproken, met 
het incasseren van de machtigingen 
totdat bekend is wanneer de schop 
de grond in gaat. Een aantal mensen 
en organisaties heeft aangegeven 
dat ze graag dit jaar hun toezegging 
willen storten. Deze personen hebben 
inmiddels een factuur ontvangen. Alle 
donateurs krijgen deze mogelijkheid 
toegelicht via een e-mail die eind 
november is verstuurd, mits het 
e-mailadres bij ons bekend is. 

Geen mail ontvangen en wilt u dit 
jaar nog een factuur, mail dan naar 
vriendenvandezweede@gmail.com. 
•  Zoals eerder gemeld is door externe 

omstandigheden veel vertraging 
opgelopen. Door alle wijzigingen is 
het ontwerp er echter niet slechter 
op geworden. Zo hebben we 
meer verhuurbare meters weten te 
creëren binnen een kleiner gebouw. 
Meters die een vaste huurder goed 
van pas gaan komen. Zo heeft 
elk nadeel weer z’n voordeel. De 
oplevering van de nieuwe hal vindt 
door alle vertraging echter wel pas 
plaats aan het einde van het derde 
kwartaal van 2021.

•  Wij, zowel de Stichting Vrienden van 
de Zweede als MFA De Zweede, 
gaan gezamenlijk door met het 
werven van fondsen waarvan de 
gelden gebruikt worden voor de 
inrichting. Mocht u hierin nog wat 
kunnen betekenen, dan horen we 
dat graag natuurlijk. Wellicht nog 
goed om te vermelden dat de 
Stichting Vrienden van de Zweede 
de ANBI-status heeft. Zie https://anbi.
nl/publicatieverplichting/stichting-
vrienden-van-de-zweede/

Door veel vrijwilligers wordt er dus 
volop doorgewerkt aan het realiseren 
van de nieuwe sport- en cultuurhal. 
Wilt u het MFA hierbij bestuurlijk 
ondersteunen, dan horen we dat 
graag. Heeft u vragen, stuur dan een 
e-mail naar info@dezweede.nl. Wij 
beantwoorden deze graag! 

Hartelijke groet, 
Stichting Vrienden van De Zweede 
en Bestuur MFA De Tweede

PONYSTAL BANJER 

Op 1 oktober jl. heeft Jitske Kluvers-
Quivooy haar Ponystal Banjer geopend 
aan de Usselerveenweg 320 in Usselo, 
bij Stal Spiele. Menigeen in Twente en 
omgeving heeft de afgelopen 20 jaar 
van haar leren rijden. En nu heeft ze al 
haar ideeën over werken met paarden 
samen laten komen in haar nieuwe 
manege. Het bijzondere van Ponystal 
Banjer is dat je er niet alleen kan 
ponyrijden, maar dat er bijvoorbeeld 
ook menlessen en grondwerklessen 
gegeven worden met manegepony’s. 
Dat kan nergens anders in Twente.

Ponystal Banjer heeft sinds kort een 
eigen binnenbak waarin er met de 
pony’s gelest gaat worden. Tijdens 
de lessen bij Ponystal Banjer komen 
alle facetten van het omgaan met 
pony’s aan bod. Er komen peuter- 
en kleuterlessen (voor kinderen 
van 3, 4 en 5 jaar), menlessen (het 
leren besturen van een wagentje 
waar de pony voor loopt), maar 
er is ook aandacht voor voltigeren 
(gymnastische kunstjes op een pony), 
vrijheidsdressuur (de pony op afstand 
iets laten doen) en grondwerk (naast 
het paard lopend het paard trainen 
om een betere atleet te worden).

Een kinderles bij Ponystal Banjer, een 
Banjerdag, begint ‘s middags na 
schooltijd en duurt tot 18.00 uur. In die 
tijd leren de kinderen met elkaar de 
pony’s te verzorgen. Dit omvat niet 
alleen het uitmesten, watergeven, 
voeren, maar ook het zelf klaarmaken 
voor het werk en de naverzorging na 
het werk. Soms heeft een pony extra 
zorg nodig, waarbij ook de kinderen 
betrokken worden.
Tijdens deze Banjerdag is een 
groepsles in één van de takken van 
de ponysport inbegrepen. Deze les 
varieert elke week, zodat kinderen 
erachter komen wat ze het leukst 
vinden en waarin ze zich kunnen 
specialiseren. Zo heeft iedereen lol 
met zijn knol en dat is voor Ponystal 
Banjer het allerbelangrijkste.

Voor volwassenen organiseert Ponystal 
Banjer menlessen en grondwerklessen. 
Die kunnen wekelijks gevolgd worden, 
maar er worden ook clinics van 
een aantal lessen gegeven om het 
eens te proberen. Ook losse lessen 
(bijvoorbeeld als verjaardagscadeau 
voor een vader die alles al heeft) en 
groepsactiviteiten zijn mogelijk. 

Kijk voor meer informatie op 
www.ponystalbanjer.nl.

SPORT- EN CULTUURHAL

www.vriendenvandezweede.nl | www.facebook.com/vriendenvandezweede 

(advertorial)
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al gek genoeg’. We willen mensen 
laten zien en proeven hoe ‘echte’ 
romige, volle melk smaakt, wat wij 
doen op de boerderij en waar de 
melk vandaan komt. We hebben 
het planet proof keurmerk. 

Hoe werkt de tap precies?
De werking is eigenlijk heel simpel. 
Je gooit er (gepast) geld in, doet 
het deurtje open, drukt op start, 
houd de fles er een beetje schuin 
onder en de melk loopt erin. Dit 
voorkomt schuim en daarmee ook 
het overstromen van de fles. Je 
hoeft niet op stop te drukken, de 
melktap stopt automatisch. In de 
melktap staat een RVS melkkan. De 
melk in de melkkan wordt gekoeld 
en geroerd. Net als een echte 
grote melktank. De installatie wordt 
dagelijks schoongemaakt. 

Willen jullie in de toekomst ook 
gaan uitbreiden met andere 
producten?
Nou… we hebben het er al wel over 
gehad en er zijn ook al ideeën. Het 
zullen dan wel producten zijn uit 
de buurt. Hoe dit vorm zal worden 
gegeven blijft nog een verrassing. 
We zijn wel begonnen om iets voor 
kinderen te doen. Met Sinterklaas 
konden ze een knipvel mee naar 
huis nemen en er een rugzakje van 
maken. Die mochten ze dan in ‘t 
Melkhuuske zetten waar Sinterklaas 
langs kwam. We zijn van plan om 
met Pasen en de vakanties ook wat 
extra’s te gaan doen, hier zijn we 

nog mee bezig.
Volgens mij zag ik dat er al duizend 
liter getapt was. Ligt dit in de lijn der 
verwachting? 
Ha ha nee.. de 500 liter was bereikt 
op 14 oktober. Als dit Rondje Usselo 
uitkomt zal de 1000 liter wel behaald 
zijn. We dachten zo’n 10 liter per 
dag, maar dit blijkt wel wat meer 
te zijn. We hadden nooit gedacht 
dat het zo goed zou lopen. Het is 
gewoon super leuk om de reacties 
te lezen in het schriftje van de 
mensen die de melktap bezoeken. 
Daar doe je het ook voor als 
melkveehouder. 

‘t Melkhuuske
Lepperpaalweg 30
7546 RE Usselo

ALTIJD OP ZOEK…

‘T MELKHUUSKE
Ik kreeg van iemand iets leuks 
ingefluisterd. Ik hoorde dat Gerrie 
Meijer en Gerrit Jan Voogd een 
Melkhuuske aan het opzetten 
waren. Dit maakte mij ontzettend 
nieuwsgierig. Ik probeerde met 
Gerrie een afspraak te maken voor 
een interview, maar dat liep elke 
keer in het honderd. Uiteindelijk 
heeft zij via de mail al mijn vragen 
beantwoord. Ze heeft het zo mooi 
omschreven, dat ik hier niet mee 
aan de haal ben gegaan. Ik wil dan 
ook voor dit stukje de eer volledig 
naar Gerrie schuiven en haar enorm 
bedanken. 

Ik wilde natuurlijk ook zelf de 
melktap graag zien. Samen met 
mijn vriend en twee logeetjes ben ik 
op pad gegaan om melk te tappen. 
Ik raad het iedereen aan, het is 
echt een leuke ervaring en de melk 
smaakt heerlijk! ‘t Melkhuuske is 
elke dag geopend van 07.00 uur tot 
20.00 uur. Je kunt ‘t Melkhuuske ook 
vinden op Facebook. 

Hoe zijn jullie op het idee gekomen 
om een melktap te installeren?
Het begon eigenlijk twee jaar 
geleden. We hebben toen een 
o�erte laten maken. Eerlijk gezegd 
schrokken we er wel van. Het was 
een flink bedrag en daar moest 
dan ook nog een huisje en stroom 
bij. We hebben toen besloten om 
het niet te doen. We hebben in 
de jaren wel eens vaker gekeken 

naar een tweedehands tap, maar 
die zijn moeilijk te vinden. Dit jaar 
kwam ik echter een melktap tegen 
op Marktplaats die er nog geen 
uur opstond. We hebben gelijk 
gereageerd en zijn de volgende 
dag al wezen kijken. Het zag er 
prima uit en de machine was 
drie jaar oud. De reden dat de 
veehouder de melktap verkocht 
was omdat hij op een ongunstig 
punt woonde voor de verkoop. 
We hebben er niet langer over 
nagedacht en ‘m gelijk gekocht.

Maar ja…toen moest er nog wel 
een huisje en stroom komen. Daar 
ging best wat tijd inzitten, maar we 
zijn super blij met het resultaat. 
Op 18 september jl. is ‘t Melkhuuske 
geopend. We hebben niets 
speciaals gedaan, hoor. Ons motto 
is ‘doe maar gewoon, dan doe je 

Kirsten woont samen met haar 
vriend in de buurt van Het 
Rutbeek. Ze gaat regelmatig 
op zoek naar mooie verhalen 
uit Usselo en omgeving en 
deelt ze graag met de lezers 
van Rondje Usselo.

“ We willen laten proeven hoe echte romige volle melk smaakt.” 
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Al jaren het vertrouwde adres voor al uw verzekeringen, 
hypotheken en aan- of verkoop van uw woning of bedrijfspand. 

 
 

VERZEKERINGEN MAKELAARDIJ  ADVIES 

 
 

HYPOTHEKEN   FINANCIERINGEN PARTNER 
 

Oldenzaalsestraat 212, 7557 GC Hengelo    T:  074 - 2917628 

HUIS(BAASJE) AAN HUIS 

Benieuwd naar uw energieverbruik? De energiemeter 
met de naam ‘Huisbaasje’ geeft u via een handige app 
direct inzicht en biedt handige tips om te besparen op 
uw energierekening. 

Namens het Energieloket Enschede, onderdeel van 
Gemeente Enschede, is welzijnsorganisatie Alifa elke 
week op pad om Huisbaasjes aan huis te bezorgen 
bij woningeigenaren. Op dinsdag 15 december en 
donderdag 17 december worden de energiemeters 
in de vorm van een klein kastje bij alle aanvragers 
in Usselo bezorgd. Natuurlijk wordt hierbij rekening gehouden met de 
coronamaatregelen en wordt uw pakje met 1,5 meter afstand overhandigd. 

VRAAG NU DE GRATIS ENERGIEMETER AAN!
Stuur uiterlijk vrijdag 11 december een mail naar energie@alifa.nl of bel 
met Alifa op 053–480 1200. Het huisbaasje en de bezorging ervan (op 15 
en 17 december) zijn volledig kosteloos. Naast dit bericht in Rondje Usselo 
ontvangen inwoners van Usselo ook een brief met uitleg. Meer informatie: 
www.energieloket-enschede.nl

Sinds maandag 9 november rijdt 
buurtbus 506 Enschede-Boekelo weer. 
Die had sinds de start van de corona-
crisis in maart niet meer gereden.

In de bussen kon 1,5 meter afstand 
tussen reizigers en chau�eurs, en daar-
mee ook de gezondheid, niet worden 
gegarandeerd. De bussen zijn met 
diverse technische aanpassingen nu 
coronaproof ingericht dankzij KEOLIS. 
Op advies van TNO is er een kuch-
scherm van gehard ontspiegeld 
veiligheidsglas aangebracht tussen 
de chau�eursruimte en de passagiers-
ruimte. Verder zijn een extra dakventi-
lator voor luchtafvoer en een actieve 
filterunit (HEPA) geplaatst (vergelijk-
baar met het filter dat in ambulances 
en vliegtuigen wordt gebruikt).

Buurtbus Boekelo is blij dat de buurtbus 
weer kan rijden. De buurtbus verbindt 
en is belangrijk voor de omgeving 
waar niet of nauwelijks ander 
openbaar vervoer aangeboden 
wordt. Daarnaast heeft de buurtbus 
ook een sociaal aspect. Veel 
chau�eurs kennen de reizigers en 

hebben het contact de afgelopen 
periode, waarin zij niet konden rijden, 
gemist. Ook mensen in een rolstoel 
kunnen weer met de bus mee, mits 
ze eigen begeleiding hebben om de 
rolstoel vast te zetten. De chau�eurs 
mogen dit helaas niet doen. 

De buurtbus rijdt op werkdagen elk 
uur (12 x per dag) tussen Boekelo en 
Enschede. De eerste bus start om 06.47 
uur bij de Marcellinuskerk/Momentum 
en rijdt via Usselo (halte Hanninkshof) 
naar het MST Enschede en het station 
en weer terug naar Boekelo. De 
laatste bus vertrekt daar om 18.47 
uur. Op zaterdagen rijdt de bus zes 
keer: vanaf 10.47 t/m 16.47 uur. Het 
is in de buurtbus mogelijk om met de 
pinpas een kaartje bij de chau�eur te 
kopen of in te checken met de OV-
kaart. Per 1 juni is het dragen van een 
mondkapje in het hele OV verplicht. 
Dit geldt dus ook voor de buurtbus. 

Kijk op www.buurtbusboekelo.nl voor 
de complete dienstregeling en meer 
informatie.

DE BUURTBUS RIJDT WEER! 
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DE USSELER ES BLIJFT BEHOUDEN

behalen. Het referendum werd 
echter negatief beïnvloed door 
gemeente Enschede en wethouder 
Helder (PvdA). Daarnaast was 
de vraagstelling nogal subjectief. 
Deze punten werden aangekaart 
bij de Nationale ombudsman, wat 
leidde tot een reprimande voor 
de gemeente. Helaas bleef de 
opkomst net steken onder de 30% 
waardoor het referendum niet werd 
gehonoreerd; de opkomst diende 
minimaal 60% te zijn. Overigens 
stemde ruim 95% van de stemmers 
voor het behoud van de Usseler Es. 

GANG NAAR DE 
RAAD VAN STATE
Na de uitslag van het referendum 
deelde wethouder Helder mee dat 
er binnen een half jaar gebouwd 
zou gaan worden op de Usseler 
Es; er was immers een wachtlijst 
van 100 bedrijven. De VBU heeft 
daarop alle bestemmingsplannen 
aangevochten met behulp van 
juridische bijstand. Dit heeft geleid 
tot een aantal gangen naar de 
Raad van State, waarbij een van 
argumenten was dat er zoveel 
leegstand was in kantoren en 
bedrijven en dat de enorme 
hoeveelheid grond die in eigendom 
was van de gemeente met 
bestemming industrie amper 
werd meegewogen. 

ONVOLDOENDE MEDEWERK-
ERS VOOR BEDRIJVEN
Daarnaast had Gerrit Bijvank een 
rapportage opgesteld waarin hij 
kon aantonen dat de werkzame 
bevolking (16-65 jaar) met ruim 
80% zou moeten groeien binnen 

Jarenlang dreigde voor de Usseler 
Es dat er industrie gevestigd zou 
worden. Om dat tegen te gaan werd 
30 jaar geleden de Vereniging tot 
Behoud van Usselo en de Usseleres 
(VBU) opgericht. En uiteindelijk 
met succes: het bestemmingsplan 
is gewijzigd van industrie naar 
duurzame landbouw en natuur. 
Betrokken bestuurslid van het eerste 
uur, Gerrit Bijvank, licht kort de 
historie toe. 

WAT IS DE USSELER ES?
Een es is een hooggelegen akker 
op zandgronden. Bij Usselo ligt de 
Usseler Es, waarvan het hoogste 
punt op 36,5 meter boven NAP 
ligt. Deze es kenmerkt Usselo als 
zogenaamd kransendorp waarbij 
boerderijen in een grote krans rond 
de Usseler Es liggen. Deze es van 
ca. 200 hectare, en daarmee een 
van de grootste van Europa, is van 
grote historische en landschappelijk 
waarde. Archeologische vondsten 
wijzen zelfs op prehistorische 
bewoning van de streek. Zo had 
Prins Maurits van Oranje op deze 
plek tijdens de tachtigjarige oorlog 
zijn kampement. 

De Usseler Es wordt sinds de jaren 
negentig in het midden van Oost 
naar West doorsneden door de A35 
en wordt sindsdien, net als het dorp 
Usselo, concreet bedreigd door de 
stedelijke en industriële ontwikkeling 
van de gemeente Enschede.

DE OPRICHTING VAN DE VBU
Tegen die plannen van de 
gemeente Enschede verzette 
Buurtkring Usselo zich destijds 
om zowel de Usseler Es als Usselo 
te sparen en zoveel mogelijk 
karakteristieken van het dorp te 
behouden. Dat bleek echter een 
behoorlijke juridische en politieke 
opgave, waardoor als aftakking 
van Buurtkring Usselo in 1993 de 
VBU werd opgericht. Het eerste 
bestuur bestond uit voorzitter Gerrit 
Michgelbrink, secretaris Gerrit Bijvank 
en penningmeester Ab Brusse. 
Algemeen bestuursleden door de 
jaren heen waren Truus van de Brink, 
Hennie Leefers, Jacob Tuinbeek, 
Agnes Bijmold, Martien Hop en 
nog een aantal zeer enthousiaste 
medestanders, waarbij de familie 
Scholten zeker vermeld moet worden. 

GEHOUDEN REFERENDUM 
HAD VEEL VOETEN IN AARDE
In al deze jaren is er erg veel 
gebeurd waarbij de politiek heel 
wisselend heeft gereageerd. 
Een vermeldenswaardig punt is het 
houden van het referendum in 2001 
in samenwerking met D66. Dit was 
destijds het tweede referendum in 
Nederland, waarbij vanuit de VBU 
zo’n 60 mensen betrokken waren 
met als spil Truus van de Brink en 
Gerrit Bijvank. Een van hun meest 
spraakmakende acties was heel 
Enschede voorzien van grote posters 
om de minimale opkomst van 60% te 

“ We hebben vaak gehoord dat 
we het na al die jaren misschien 
maar eens op moesten geven. 
Ondanks alle tijd en energie 
die het heeft gekost, ben 
ik heel blij dat we dat niet 
hebben gedaan. De Usseler Es 
wordt niet bebouwd en blijft 
behouden voor duurzame 
landbouw en natuur!” 
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de gemeente Enschede om 
alle beoogde kantoren en 
bedrijfsruimten van medewerkers 
te voorzien. Hierop heeft hij de 
gemeente uitgedaagd om aan 
te geven waar deze berekening 
onjuist was. Er kwam hierop geen 
enkele reactie van de toen 
verantwoordelijke coalitie en het 
college B&W.

PROVINCIE HEEFT 
INGEGREPEN
Als dit soort processen qua 
bestemmingsplan zijn opgestart, 
dan is het heel moeilijk dit te keren. 
Waarschijnlijk omdat politieke 
partijen geen gezichtsverlies willen 
en omdat er al heel veel kosten 
zijn gemaakt. Volgens een bron 
bij de gemeente ca. 50 miljoen 
euro voor het project Usseler Es. 
Uiteindelijk heeft de provincie 
ingegrepen en de gemeente 
gemaand grond af te schrijven. 
Gelukkig is het politieke klimaat in 
deze raadsperiode ten gunste van 
de Usseler Es gekeerd en is onder 

aanvoering van Burgerbelangen 
Enschede het behoud van de 
Usseler Es eindelijk veiliggesteld. 

VBU WORDT OPGEHEVEN, 
MISSIE IS VOLBRACHT
Het bestuur, dat de laatste periode 
bestond uit voorzitter Gerrit Bijvank, 
secretaris Jan Bouwmeester, 
penningmeester Berty Hagen 
(ruim 25 jaar) en leden Marco 
Hondenbrink en Ebo van der 
Molen, heeft haar taak volbracht 
en zal haar activiteiten het 
komende jaar verder afbouwen. 
Gerrit tot slot: “Iedereen die ons 
heeft gesteund, in welke vorm 
dan ook, wil ik namens het bestuur 
bedanken. We hebben onze missie 
volbracht en hopen dat inwoners 
van Usselo kunnen blijven genieten 
van het unieke dorp waarin ze 
wonen.” 

Met vriendelijke groet,
Gerrit Bijvank, voorzitter VBU

VAN DE REDACTIE
Bovengeschetst verhaal is een 
beknopte samenvatting van 30 
jaar VBU. Wie meer wil weten, 
kan via de redactie diverse 
documenten opvragen. 

(VERVOLG) GEDICHT OVER DE USSELER ES

USSELER ES
Mi-j kan in t’hele Twènter laand
Ginnen es zo good gevallen,
As ’n mooien grooten Osseler Es,
Den is mi-j ’t leefst van alle.

As jungsken al an vaders haand
Hè’k lopen doar en zètten
En woor m’n as kind egängeld hef,
dat zal m’n nooit vergetten.

Now goat ees, bir ‘k di-j, met mi-j met;
Et is nich wied te lopen:
Bi-j ’n Vleerbos zet wi-j onns dan daal
En kiekt in ’t roond te hope.

Door liggt ze alle nöägst mekaar
In ’n krink wal uren wied,
Dee mooie èrven eeuwen oald,
Geerdink- en Helmerzied.

Dan neum ik di-j de namen oald
Van allerhaande stukke,
’t Hilgenhuusken, ’t Kèrkhofstuk,
’n Boaken en meer zukke.

‘Ne hoge pöppel wis de school:
Langs ’t vootpad duur de vore
Goat doar de wichter ’s morgens hen
En plukt zik mangs ‘ne ore.

Doar is gin hoes, dat ik nich ken,
Gin hoes woor ik nich vake
Te kuiern zat in ’n achterheerd
Bi-j ’t heerdveur in de rake.

Dat Osseler volk, ’n eigen ras,
Arbeidzaam, trouw van zinnen.
Luk stief, meer gastvri-j vuur ’n elk
Dee koomp eer dure binnen.

En ’s Zommers met Sunt Joapik,
as De rogg’ mot an de kaant,
Dan zeet ees teggen d’oavondtied
Den drokken hier op ’t laand.

Dan zint de vrouwleu-klere wit
Wit schöldeuke en reumpkes
Op ’n kop ‘nen groten hood van stro
En wit geschoerde klumpkes.

O! Osseler vrouwleu, hoalt toch aait
’t Sunt Joapikstuug in ere,

‘Et steet ow good en ‘n oald gebroek,
Dat mot m’n nich verleren.
En wied vot teggen d’oavondlocht
Drèèit Asvelds möll zien vlochten,
Och, dat dee Zommeruren nich
Zo gaw vervlegen mochten!

De leste stroalen van de zun
Valt in de oale roeten,
En net of ’t hoes in braand wal steet
Zo schient den glood noar boeten.

En lèger, lèger geet ze dan
En krop op t’lest in ’t nuste
Noadat ze ’n hoogsten ekentoog
Nog eerst ees e�en kuste

De tippen van de möllenvlocht
En t’hèènken van de kèrke
Dee kriegt ook nog ’n smuksken met,
Dat is eer leste wèrke.

Meer morgen an de aandre zied,
As nums nog op de veute ,
Dan zöt de leeuwrik eer weer ’t eerst
En zink eer bli-j te meute,

Hoog in de locht nog wölkskes drieft
As of ’t schöäpkes leken
En ’t kèrkenteurnken kik zo mooi
Oet Kèrken-Bruggerts eken

Joa woarlik, ‘t is hier aaltied mooi,
Ook as de Wilde Jachten
In’t Hèrfst hier doast hoog duur de locht
En witte Winternachten.

Dan lig ’n Es in ‘t hennekleed,
’n Vleerbos dräg ‘nen witten kop,
As zwatte plakken op ‘n snee
De krèèien pikket mangs luk op.

Dan löt ‘et alles, alles dood,
Meer…… ’t lèven zit ‘r oonder,
As ‘t vuurjoar koomp, dan zee wi-j weer
’t Immer ni-jje woonder!

Mi-j kan in ’t hele Twènter laand
Ginnen es zo good gevallen,
As ’n mooien, groten Osseler es,
Den is mi-j ’t leefst van alle!

J.J. van Deinse
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EVEN 
VOORSTELLEN: 
GERRIT-JAN 
HUNTING
Gerrit-Jan (53) is 
een vrij ‘nieuwe 
Usseloër’. Eind 2018 
streek hij met zijn 
Sandra neer aan de 

Heersenkampweg in een huis waar ze 
tijdens een fietstocht gecharmeerd 
door waren geraakt en dat boven 
hun verwachting binnen handbereik 
kwam. Gerrit-Jan: ”We vinden het 
heerlijk wonen in Usselo. We genieten 
van de rust en de natuur en zelfs van 
tuinieren. En het buitenaf wonen bleek 
tijdens de corona-periode helemaal 
een pluspunt aangezien we daarvoor 
in een appartement in het centrum van 
Enschede woonden. Ook konden we nu 
een hond nemen. Helaas is onze eerste 
hond maar 1,5 jaar geworden. Gelukkig 
hebben we onlangs puppy Guus 
mogen verwelkomen, erg leuk!” 

Gerrit-Jan is in het dagelijks leven 
projectmanager bij Marèl, een 
bedrijf in Lichtenvoorde dat 
voedselverwerkingssystemen maakt. 
Daarnaast zet hij zich graag in voor 
de maatschappij en is hij een echte 
verbinder. Zo was Gerrit-Jan jarenlang 
voorzitter van wijkraad de Bothoven en 
is hij nu voorzitter van Stichting Buddiez 
die zich inzet voor eenzame kinderen/

jongeren. Toen hij de oproep las voor 
een nieuw bestuurslid voor Buurtkring 
Usselo, begon ook dat te kriebelen.”Ik 
heb er wel een paar dagen goed 
over nagedacht, maar na een leuke 
kennismaking besloot ik om ervoor te 
gaan. Wel onder de voorwaarde dat 
het behapbaar blijft.”

Maatschappelijke betrokkenheid zit 
bij Gerit-Jan dus in zijn bloed. Daarbij 
wordt hij gedreven door samen met 
anderen een doel te bereiken dat ten 
goede komt aan de leefbaarheid. “Dat 
iets mooier of beter wordt, daar doe ik 
het voor. Dus niet klagen, maar ook zelf 
actie ondernemen. Met mijn toetreden 
tot de buurtkring hoop ik iets te kunnen 
betekenen voor het dorp, onze 
woonomgeving prettiger te maken. 
Door mijn ervaring bij de wijkraad heb ik 
veel samengewerkt met gemeenten en 
instanties. Dat netwerk hoop ik ook voor 
mijn rol als vicevoorzitter en algemeen 
bestuurslid te kunnen inzetten.” 

Daarnaast vindt Gerrit-Jan het ook 
mooi meegenomen op deze manier 
het dorp en de inwoners beter te leren 
kennen. “Want eerlijk gezegd”, zo vertelt 
hij, “merk ik nauwelijks dat ik in een 
dorp woon. Ik ken mijn buren wel, maar 
verder zijn er weinig plekken waar je 
anderen tegenkomt. Nu de dorpskern 
in zicht is, kan dat wel eens veel voor 
de saamhorigheid in Usselo gaan 

NIEUWE BESTUURSLEDEN

betekenen. Die plek leent zich bij uitstek 
voor leuke en gezamenlijke activiteiten 
en evenementen. En wie weet komen 
er meer initiatieven waardoor inwoners 
elkaar beter leren kennen en elkaar 
kunnen helpen. Als je buitenaf woont 
is dat best belangrijk.” Met deze 
mooie woorden sluit Gerrit-Jan zijn 
kennismaking af en geeft hij nog aan 
dat inwoners hem altijd over van alles 
aan mogen spreken. 

EVEN 
VOORSTELLEN: 
AGNES 
BIJMOLD
Al woont ze al 23 jaar 
in Usselo, nog steeds 
krijgt Agnes (50) een 
vakantiegevoel in 

haar tuin van het huis dat ze samen met 
haar man Andries en haar drie kinderen 
(22, 20 en 18) aan de Lammerinkweg 
bewoont. Als geboren Drentse kwam ze 
hier via allerlei omzwervingen terecht 
toen haar man administrateur werd 
van de kerk en ze de - toen nog - 
dienstwoning konden betrekken.

Agnes: “In Usselo heb je het beste van 
beide: Enschede is op fietsafstand en 
je hebt hier de rust en de ruimte. En wij 
hebben hier ook de gezellige reuring van 
obs Molenbeek waar we pal tegenover 
wonen. Toen onze kinderen er nog op 
school zaten heb ik veel mensen leren 
kennen in Usselo waar ik nu nog steeds 
contact mee heb. Ook heb ik tijdens mijn 
bestuursperiode bij de Vereniging Behoud 
Usseler Es (VBU) veel mensen leren 

kennen. Altijd leuk om ze, bijvoorbeeld 
tijdens de jaarlijkse Popfeesten, weer 
tegen te komen en bij te praten. Dat 
maakt Usselo ook tot mijn ‘thuis’.” 

Haar bestuurservaring, netwerk en 
functie als beleidsmedewerker bij 
woningcorporatie De Woonplaats in 
Enschede, maakten haar tot een ideale 
kandidaat voor het bestuur van Buurtkring 
Usselo. Voorzitter Herman Tabor trok de 
stoute schoenen aan en benaderde 
Agnes. “Ik moest er wel even over 
nadenken, want er kan veel werk op je 
afkomen. Ik neem daarom maar een 
deel van de secretariaatstaken van Gijs 
over en ga vooral mijn beleidservaring 
inzetten, onderzoek doen en meedenken, 
bijvoorbeeld over de komende 
dorpsvisie voor Usselo”, licht Agnes toe. 

Waarom Agnes ook ‘ja’ zei op de vraag 
om het bestuur te komen versterken, is 
dat ze meer tijd heeft nu haar dochter 
op kamers woont en haar zoons ouder 
zijn. “Die extra vrije tijd vul ik graag 
op met lezen, netflixen en sporten: zo 
stap ik graag op de racefiets. Maar 
daarnaast haal ik er voldoening uit om 
sociaal maatschappelijk een steentje 
bij te dragen op een manier die bij 
mij past. En dit past mij wel,” glimlacht 
Agnes die tot nu toe de enige vrouw 
is in het bestuur, maar wel haar 
mannetje zal staan. Nu we nog steeds 
rare tijden beleven vanwege corona, 
besluit Agnes met de woorden dat ze 
iedereen gezondheid wenst en dat er 
binnenkort weer ruimte komt om elkaar 
te ontmoeten. 

Half oktober heeft een bestuurswissel plaatsgevonden: Gerrit Kleine Wiecherink 
en Gijs Mondria hebben het bestuur verlaten en zijn opgevolgd door Gerrit-Jan 
Hunting en Agnes Bijmold. We stellen ze graag aan u voor! 
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BEDRIJVIGHEID GEEN LICHTJESAVOND
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Elk jaar vindt er in december 
een lichtjesavond plaats op de 
begraafplaats in Usselo. Een moment 
van aandacht om al onze dierbaren 
die niet meer in ons midden zijn 
te herdenken en samen troost en 
verbondenheid te ervaren. 

Hoe moeilijk we het ook vinden, 
toch hebben we na lang 
wikken en wegen besloten om 
dit jaar geen lichtjesavond te 
organiseren. Vanwege de huidige 
coronamaatregelen vinden 
wij en onze vrijwilligers het niet 
verantwoord om de bijeenkomst 
door te laten gaan. 

We wensen u allen goede dagen 
toe in december, blijf gezond en 
graag tot ziens bij de lichtjesavond 
in 2021.

Hartelijke groeten, 
Caroline Doornbos 
(uitvaartbegeleidster) en 
Riëtte Wissink (ritueel begeleidster)

TROOSTGEDICHT
We wensen je kracht
je leven te beleven
zoals het is gegeven.

We wensen je balans
dagen waarvan je geniet
tegenover de dagen van zorg en 
verdriet.

We wensen je een open geest
met berusting in het verleden 
en bewustzijn van het heden.

We wensen je een jaar
waarin de toekomst je kan uitdagen
en je zonder jezelf verder te 
bevragen

Tot de slotsom kan komen:
ik voel geborgenheid
en tevredenheid. 
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OPROEP VAN DE 
PENNINGMEESTER VAN 
BUURTKRING USSELO: 

LID KASCOMMISSIE 
GEZOCHT

In de editie oktober is toegelicht 
dat de financiële administratie 
van Buurtkring Usselo jaarlijks 
gecontroleerd wordt door een 
kascommissie. Deze commissie 
bestaat uit twee buurtkringleden. 
Elk lid mag dit twee jaar doen en 
wordt dan weer vervangen door 
een andere vrijwilliger.

Normaal gesproken melden 
leden zich tijdens de algemene 
openbare vergadering (ALV) 
aan, maar die vond vanwege de 
coronamaatregelen niet plaats. 
Daarom bij deze een herhaalde 
oproep aan u om, naast Erna 
Nijhuis die nog eenmaal de 
controle doet, de komende 
twee jaar de kas te controleren. 

U wordt dan begin volgend 
jaar door de penningmeester 
uitgenodigd om de financiële 
boekhouding in te zien. U hoeft 
overigens echt geen financieel 
expert te zijn, dus meld u aan via 
penningmeester@usselo.nl. 

Alvast hartelijk dank!

DSR FOOD: “LIEVER EEN GOEDE 
BUUR DAN EEN VERRE VRIEND”

Sinds 2005 is DSR Food gevestigd in Enschede 
en verzorgt voor zowel particuliere als zakelijke 
klanten de catering. Vorig jaar zijn we verhuisd 
naar de Haaksbergerstraat 705a (bedrijventerrein 
Usseler Es tegenover Ben van ‘t Mos) en werken 
nu wat dichter bij het mooie Usselo. Daarom 
stellen wij ons graag nog eens aan u voor!

Wij zijn Remko en Sylvia Rensink, eigenaren van 
DSR Food Enschede. Al 15 jaar verzorgen wij de 
lekkerste catering van heel Twente. Omdat we 
langzamerhand uit ons jasje groeiden, hebben 
we vorig jaar november de stap gezet om 
naar een groter pand te verhuizen met meer 
mogelijkheden en ruimte. 

DSR Food staat landelijk bekend als de 
voordeligste cateraar met een groot assortiment, 
dus voor ieder wat wils. Van hapjesschalen tot 
partypannen en van complete bu�etten tot 
tapasplanken. Deze barre tijden vragen wat 
meer ondernemerschap en flexibiliteit van ons 
als ondernemer. Daarom hebben we onder 
de noemer ‘groots genieten, klein beleven’ 
een assortiment samengesteld dat door kleine 
gezelschappen besteld kan worden.

Op onze website www.dsrfood.nl ziet u de 
vele mogelijkheden voor een gezellige 
zaterdagavond met uw gezin, de virtuele 
vrijdagmiddagborrel en lekkernijen tijdens de 
feestdagen. We laten u graag kennismaken 
met ons heerlijke assortiment! 

Als gevolg van de extreem droge en 
hete zomers van 2018 en 2019, zijn 
er veel bomen en bosplantsoenen 
verloren gegaan in en rondom 
Usselo. Via de gemeente Enschede 
is het bericht gekomen dat 
Rijkswaterstaat hier een herstelplan 
voor heeft gemaakt.

In de periode november 2020 t/m 
maart 2021 zal de nieuwe aanplant 
plaatsvinden op delen van de 
Broekmaatweg, Teesinklandenweg, 
Keuperweg en bij de oprit N18 met 
de kruising A35. De verdorde bomen 
worden gekapt of verwijderd en op 
of rondom deze plekken worden 
nieuwe bomen aangeplant.

Er is voor bomen gekozen die beter 
tegen droogte kunnen, zoals de 
waterlinde en de Italiaanse populier. 
Hopelijk gaat het hierdoor beter 
dan met de vorige aanplant, zodat 
we medio volgend jaar weer een 
groen(er) dorp hebben.

HERSTELPLAN 
BOMEN EN 
BOSPLANTSOENBEDRIJVIGHEID KASCOMMISSIE(advertorial)
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Mmm, lekkere en leuke kersthapjes 
om zelf te maken voor het kerstdiner 
op school of thuis!

WATERMELOEN KERSTBOMEN 
Uit een watermeloen snijd je 
een enorme plak. Hierin snijd je 
driehoekjes zoals je dat ook met 
een taart doet. Van de schil laat 
je vervolgens een stukje over. Een 
beetje slagroom en wat rozijntjes 
erop, en klaar is je kerstboom.

FRUIT KERSTBOOM 
Onder andere bij de Action vind je 
grote borden/schalen in de vorm 
van kerstbomen. Ideaal om te vullen 
met fruit en klaar is je gezonde 
kersthapje! 

BANANEN PINGUINS
Pinguïns zijn natuurlijk echte 
pooldieren die we associëren met 
sneeuw. Ook al leven ze op de 
Zuidpool, ze passen prima bij een 
kerstfeestje. Deze pinguïns maak 
je van een banaan die je in de 
chocolade doopt en vervolgens 
met twee oogjes en twee oranje 
m&m’s afmaakt.

AARDBEI MET SLAGROOM 
KERSTMANNETJES 

Aardbeien en 
slagroom zijn 
de perfecte 
combinatie. Deze 
kerstmannetjes 
zien er dan ook 

superschattig uit. En voordeel is dat 
ze niet enorm vullen, zodat kinderen 
ook nog trek hebben in wat anders.

BLADERDEEGSTERREN 
Hiervoor steek je met een ster-
vormige koekjesvorm sterren uit 
bladerdeeg. De sterren bestrooi 
je met kaas, wat zout, chocolade-
hagelslag of maanzaad naar keuze. 
Afbakken in de oven en klaar. 

OPSCHOONDAGKIDS

KAAS SNEEUWPOPPEN 
Niet alleen met marshmallows, 
maar ook met kaasblokjes kun je 
deze Kerstman maken. Je maakt 
ze af met een paar zoute stengels 
en een druifje.

KAARSLICHTJES
Heel Nederlands is 
de combinatie van 
komkommer, kaas 
en een zilveruitje. 
Maar op deze 
manier wordt het 
wel heel kerstachtig 
gepresenteerd. 

KERSTKEBAB 
(fruit op een stokje)
Van deze kerstkebab 
zijn er verschillende 
varianten mogelijk, 
zoals deze drie!

Inmiddels zijn er al meerdere 
opschoondagen in Usselo 
geweest. Elke keer worden 
er in een paar uurtjes weer 
honderden kilo’s zwerfafval 
opgeruimd door inwoners. 
Ook komend jaar doet Usselo 
weer mee aan de Landelijke 
Opschoondag op zaterdag 20 
maart 2021. Help ook mee en 
noteer deze datum vast in uw 
agenda! 

Naast dat het een voldaan 
gevoel oplevert, is het ook 
fijn om samen de handen uit 
de mouwen te steken om ons 
mooie dorp leefbaarder en 
schoner te maken. Samen 
staan we sterk tegen zwerfvuil. 
In het volgende Rondje Usselo 
in februari hoort u meer over 
de actie (het doorgaan 
is onder voorbehoud van 
coronamaatregelen).

 “ Noteer 20 maart 2021 
vast in uw agenda 
voor de opschoondag!”
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VAN DE REDACTIE

DE REDACTIE ZOEKT 
VERSTERKING
U leest momenteel dorpsblad 
Rondje Usselo, hét middel waarmee 
u geïnformeerd wordt over nieuws 
en ontwikkelingen in en rondom 
ons mooie dorp en dat ook zorgt 
voor verbinding tussen inwoners, 
bedrijven, verenigingen en 
stichtingen. Voordat het dorpsblad 
bij u op de mat ligt, gaat er een 
heel proces aan vooraf. Van het 
verzamelen van kopij en foto’s, 
tot het redigeren van artikelen, de 
vormgeving en bezorging. 

Hierbij kunnen we versterking 
gebruiken, onder andere op het 
gebied van schrijven, redigeren, 
fotograferen, tips en ideeën 
inbrengen, op onderzoek uitgaan, 
inwoners en bedrijven benaderen, 
administratie, etc. Naast dat het 
nuttig (vrijwilligers)werk is en een 
voldaan gevoel geeft, leert u ook 
het dorp en de mensen beter 
kennen. We horen het heel graag 
als u iets zou kunnen bijdragen, alles 
is bespreekbaar. U kunt mailen naar 
redactie@usselo.nl.

UW TIPS ZIJN WAARDEVOL
We zeggen regelmatig tegen elkaar: 
“Als we dat hadden geweten, was 
het een leuk artikel voor Rondje 
Usselo geweest.” Al probeert de 
redactie steeds haar ogen en oren 
open te houden, we zijn ook erg 
afhankelijk van dorpsgenoten die 
nieuws, activiteiten, evenementen, 

glazenwasserij | zonnepanelen reiniging
Tel: 053 428 26 49 | info@doornbos-schoonmaak.nl

 Usselo | www.doornbos-schoonmaak.nl

ontwikkelingen, tips, oproepjes en 
vooral ook leuke en bijzondere 
wetenswaardigheden delen via 
Rondje Usselo. Ook als u denkt 
dat uw tip waarschijnlijk niet 
vermeldenswaardig is, dan kan het 
toch zomaar een hele waardevolle 
bijdrage zijn. Ons erop attenderen 
kan altijd, heel graag zelfs. Uw 
naam hoeft er niet aan verbonden 
te zijn, mocht u dat niet willen. En 
laat ons vooral ook weten als u 
behoefte heeft aan artikelen over 
bepaalde onderwerpen. We maken 
het dorpsblad immers voor u. Dus 
schroom niet en mail ons.

ADVERTEREN IN 
RONDJE USSELO
Zonder advertenties zou Rondje 
Usselo niet kunnen bestaan. En 
bedrijven kunnen niet zonder 
adverteren. Ook in uw eigen 
dorp loont het om uw bedrijf 
onder de aandacht te brengen. 
Tegenwoordig kiezen mensen juist 
graag weer lokale ondernemers. 
Het is vertrouwd, de service is vaak 
beter en het is dichtbij. 

Overweeg dus eens te adverteren 
in Rondje Usselo. Uw advertentie 
staat al vanaf €75 per jaar in elk 
Rondje Usselo. Ook een advertorial 
behoort tot de mogelijkheden. 
Dit is een betaald redactioneel 
artikel met daarbij uw logo en 
eventueel foto’s. Informatie over de 
mogelijkheden en de kosten vindt 
u op www.usselo.nl/rondje-usselo 
of mail naar redactie@usselo.nl. 
De eerstvolgende editie verschijnt 
in februari, een advertentie 
aanleveren kan t/m vrijdag 
8 januari a.s.

Karen Hof
06 81454362

Niet zoals het ‘hoort’,  
maar zoals jij het wilt.

hofuitvaartzorg.nl

“ Met uw bijdrage zorgen we 
samen voor een Rondje Usselo 
met meerwaarde.” 

ADVERTEREN
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HISTORISCHE KRING 

DE GEDENKSTEEN VOOR 
JOHANNES TER HORST EN 
ROELOF BLOKZIJL

Op 23 september 1944 werden 
Roelof Blokzijl en Johannes ter Horst 
gefusilleerd op de Haaksbergerstraat 
in Usselo. Dit waren bekende 
verzetsmensen in Twente. De 
Historische Kring Boekelo-Usselo-
Twekkelo is van plan op de plek 
waar zij de dag erna gevonden 
zijn door kerkgangers, een 
gedenksteen te plaatsen. Eerst 
even terug in de tijd...

ARRESTATIE 
JOHANNES 
TER HORST 
Johannes ter 
Horst, leider 
van het verzet 
in Twente, 
werd op 22 
september 
1944 in Almelo 
gearresteerd. 
Hij was (eigenlijk te onvoorzichtig) 
van Huize Lidwina in Zenderen 
met zijn motor op weg naar 
Enschede. Bij het kantoor van 
de SD (Sicherheitsdienst) aan 
de Bornsestraat in Almelo is een 
controle en Johannes moet 
stoppen. Omdat hij geen papieren 
van de motor bij zich heeft (hij had 
wel een vervalst persoonsbewijs), 
wordt zijn motor in beslag genomen. 

Johannes, die bekend stond om 
zijn durf en grote mond, gaat het 
kantoor van de SD binnen om de 
commandant te spreken. Hij wil zijn 
motor terug. Dat lukt niet omdat 
hij met zijn brutale mond probeert 
een wacht te overdonderen. Deze 
overmeestert Johannes en arresteert 
hem. Hij wordt verhoord, maar 
laat niets los. Dat was immers de 
afspraak om ervoor te zorgen dat 
collega-verzetsmensen de kans 
zouden krijgen om te vluchten. 
Bij het verhoor gebruiken de 
Duitsers zeer pijnlijke methoden. Hij 
wordt uiteindelijk naar Enschede 
overgebracht, naar het gebouw 
van de SD aan de Tromplaan. Daar 
zit inmiddels ook de gearresteerde 
Roelof Blokzijl.

ARRESTATIE 
ROELOF 
BLOKZIJL
Roelof Blokzijl, 
wonende 
aan de 
Lipperkerkstraat 
in Enschede, 
vervult een 
belangrijke 
rol in de 

onderduikorganisatie en wordt in 
de zomer van 1944 leider van deze 
organisatie. Hij hoort van ‘Dolle 
Dinsdag’ (5 september 1944) en 
vermoedt dat de bevrijding niet 
lang meer zal duren. Hij besluit terug 

te keren van zijn onderduikadres 
naar de Lipperkerkstraat. Daar 
wordt hij op 23 september 1944 
gearresteerd. Bij het verhoor vragen 
de Duitsers of Roelof een zekere 
Johannes ter Horst kent. Roelof 
ontkent dat en zegt niets met de 
illegaliteit te maken te hebben. Hij 
had echter wel een opschrijfboekje 
bij zich met onder andere de naam 
van Johannes ter Horst.

DOODVONNIS
In Enschede worden Johannes 
en Roelof ‘herenigd’ in de kamer 
waar Roelof opgesloten zit. Deze 
confrontatie levert weinig op 
voor de Duitsers. De chef van 
de SD vraagt zijn opperbaas in 
Arnhem wat te doen met de 
twee verzetsmensen. Die baas 
zit midden in Market Garden en 
geeft het bevel de twee dood 
te schieten. Later op die avond 

worden Johannes en Roelof uit 
hun cel gehaald en krijgen ze hun 
doodvonnis te horen. In twee auto’s 
rijden zij naar de Haaksbergerstraat 
in Usselo waar zij even voorbij de 
kerk, die Johannes goed kent 
omdat hij daar vaak kwam, moeten 
uitstappen. Vlakbij de duiker, die 
Johannes en zijn mannen enige 
tijd daarvoor hadden geprobeerd 
op te blazen om verkeer richting 
Haaksbergen onmogelijk te maken, 
worden zij naast elkaar gezet en 
doodgeschoten.

OPDAT WE ZE NIET VERGETEN
Het plaatsen van de gedenksteen 
is een initiatief van Ronnie Heijink 
en Harold Pot (ook initiatiefnemers 
van het Halifax-monument in 
Boekelo) en Gerrit ter Horst (de 
Usseler bakker). 

Ze willen graag dat de twee 
verzetshelden, en hun daden om 
de bevrijding van Nederland 
naderbij te brengen, niet worden 
vergeten en dat hun namen levend 
worden gehouden. Inmiddels 
zijn er ook twee straten naar de 
verzetshelden vernoemd.

Meer informatie over de 
Historische Kring via 
www.historische-kring-boekelo.nl 
en www.facebook.com/historische
kring.boekelousselotwekkelo. 
Daarnaast kunt u ons ook mailen via: 
info@historische-kring-boekelo.nl. 

“ De daden en namen van deze verzetshelden 
mogen niet vergeten worden.” 

Vindplaats verzetshelden aan Haaksbergerstraat
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Het worden andere 
feestdagen dan anders. 
Maak er samen met uw 
geliefden het beste van. 

Namens de redactie 
wensen wij u een fijne 

decembertijd en vooral 
een gezond 2021! 






